
Beretning Generalforsamling 2022 

Kære Club28, 

Velkommen til den 32. Generalforsamling i Club28. Det er nu 7 år siden, Henning, 

efter en spisetorsdag i 2015 kom ned til mig på parkeringspladsen og spurgte om jeg 

ikke var frisk på give lidt nyt blod til bestyrelsen i Club28. Mange aftenstunder efter 

dette har jeg som formand tænkt over at Club28 er en K-i-K der både er glad for 

traditoner, men som heller ikke er bange for at prøve noget nyt.  

Traditionerne er for det meste i vores gennemgående turneringer, programmet, 

vores spisninger samt udflugter. Her foretager vi kun justeringer som eksempelvis at 

sørge for at der kan spille flere putterunder og dermed slagspilsrunder, holdspil, 

samt spille fra andre tee steder. 

Nye tiltag i år er bl.a.:  

- Ryder Cup blev afviklet i starten af september, for at sikre en større tilslutning. 

Og udover lidt startvanskeligheder så blev flytningen af Ryder Cuppen en 

success. Den blev spændende efter de to første torsdagen, men Claus 

Mogensen og blåt hold trak det længste strå på singlerne og vandt 

overbevisende med 21,5/11,5 

- Prøvet at spille simulator golf i Golf Lounge og mulighed for simulator golf 

henover vinteren, hvor vi én torsdag hver måned i Nov, Dec, Jan og Feb, vil 

lave en indendørs match ovre hos Morten i GolfLounge. 

- Booking af tider 2 dage før i år end sidste år. Til sidste generalforsamling 

nævnte jeg at Club28 er en meget forandringsparat klub, men lige på dette 

punkt har vi (mig selv inklusiv) ikke været gode nok. 

Club28 er en klub med en meget aktiv medlemsskare og et meget aktivt program i 

løbet af sæsonnen (og snarligt også i vinter sæsonnen). Derfor er information også 

meget vigtig, jeg har bemærket at det er glippet nogle gange i løbet af sæsonnen, 

hvor deltagere ikke ved hvad eller hvordan vi spiller. Nogle informationer i år har 

haltet lidt fra min side på mailen, men jeg har flest gange oplevet spørgsmål til 

information der allerede har været rundsendt. Derfor lige en lille og venlig reminder 

om at læse og forstå informationerne, kigge i vores program som er offentligt på 

hjemmesiden hele sæsonnen og få booket sin tid inden søndag så vi ikke skal stå og 

lukke Jytte og Gurli ud midt i lodtrækningen       



Sidste generalforsamling nævnte jeg at vi skal være opmærksomme på vores 

omdømme og om at det er ”let” at skyde skylden på en gruppe. En fredag i april fik 

jeg en mail fra Manageren om ”Klager fra medlemmer og gæster over Club28”. Det 

tager jeg ret seriøst, så 4 timer senere stod jeg på Jens’ kontor for at høre hvad der 

var op og ned. Det viser sig der var blevet indgivet klager over Club28s slagspil gik 

for langsomt. Da jeg selv var afsted dagen før kunne jeg meget hurtigt afklare sagen 

som en misforståelse der vores foreste bold blev holdt tilbage af en 4 bold foran os. 

Dette viser bare igen at det er belejligt at give skylden til dem man lige kan se på 

banen, så derfor aftalte jeg med Jens at baneservice kunne komme ud og køre i 

vores tider så vi lidt uvildigt kunne få information til dem ”nede bagved” og selv få at 

vide hvis det gik lidt for sløvt! Jeg har ikke hørt noget siden, så jeg ville blot benytte 

eksemplet til at sige det er vigtigt at vi udviser overblik når vi spiller og lukker 

igennem når muligheden foreligger, for vi ender hurtigt som prygelknabe ellers. 

 

Lidt facts om 2022: 

- 3 points turnering forår: Jesper Birk Andersen 

- Gennemgående 1: Lars Dalsgaard-Hansen 

- Gennemgående 2: Per Jensen 

- Puttefinale: Finn Andersen 

- Order of Wine Merrit: Klaus Raabjerg 

- Meget symbolsk har vi været 28 deltagere i snit henover hele sæsonnen (50% 

af medlemmerne) 

- Medlemstallet er status quo på 56 (med en enkelt passiv grundet arb.), men 

jeg har allerede fået tilkendegivelser om 3 nye medlemmer til næste sæson. 

- Ca. 850 runder eller ca. 15.300 huller spillet 

 

Til sidst skylder jeg vanen tro en tak til Frank og Klaus for jeres indsats henover 

sæsonnen og naturligvis Henning for at du utrætteligt fortsætter med at indsamle 

vores scores og føre resultatet og være vores allesammens orakel omkring de mere 

spidsfindige regler. Og til aller sidst vil jeg gerne takke jer alle sammen for at være 

med til at gøre Club28 til den klub den hvor vi har lyst til at komme torsdag efter 

torsdag til hyggeligt samvær, annekdote deling, røverhistorier og debatter om stort 

og småt. 


